



ZYLINDER von 8–2 m Ø

Die beste Basis für rationelles Arbeiten.

Durchankerungsfreies System

Für kleinere Zylinder bzw. durchankerungsfreie Anforderungen mit Durchmessern von 8–20 Metern bieten wir Ihnen die ausgereifte formtec Kletterschalung. Bei diesem System wird durch Klettorgänge ringweise in einer horizontal geschlossenen Schalung ein Zylinder erstellt. Mit einem Kran wird dieses Schalungssystem an die jeweilige Position versetzt.

Vorteile des formtec Systems

- durchankerungsfreies System
- vertikal und horizontal verfahrbare Arbeitsbühne
- ideal zum Einbringen von Bauteilen und Armierung
- einfache Montage/ Demontage
- problemlos und einfach im Handling

Bei diesem System garantieren individuelle, auf das Schalgerät abgestimmte Sicherheitseinrichtungen jederzeit ein Maximum an Sicherheit und sorgen für reibungslose Prozesse auf der Baustelle.

CYLINDERS from 8–20 m Ø

The best foundation for efficient working.

System without through-wall ties

For smaller cylinders with diameters from 8-20 meters, we offer the fully developed formtec climbing formwork in order to avoid using through-wall ties. With this system, the cylinder is created ring by ring with horizontally closed formwork. This formwork system is moved into its particular position by crane or our hydraulic hoisting device.

Advantages of the formtec system

- system is free of through-wall ties
- vertical and horizontal moveable working platform
- ideal for inserting built-in components and reinforcement
- easy assembly and disassembly
- problem-free handling

With this system, safety installations which are individually coordinated to the formwork equipment, guarantee maximum safety and ensure smooth building procedures on the construction site.

